

## 2012 年 6 月苏州特殊考点 ACCA 学员考试报名委托书

### ACCA Exam Enrollment Authorization for June 2012 (Suzhou Special Centre)

**报名截止日期为 2012 年 3 月 15 日/The deadline of Exam Entry: 15 Mar 2012**

#### 个人资料 (personal information)

学员号码 Student ID : \_\_\_\_\_

姓名 (中文) name in Chinese \_\_\_\_\_ (拼音:先姓后名) \_\_\_\_\_

手机号码(mobile): \_\_\_\_\_ 固定电话(fix line): \_\_\_\_\_

邮箱 (E-mail): \_\_\_\_\_

#### 报考考点 Exam Centre

(请在相应的圆圈内打“√”, please tick the corresponding circle)

- 苏州特殊考点 (西交利物浦大学)  
Suzhou Special Centre(Xi'an Jiaotong-Liverpool University)

#### 报考科目 Exam papers

(请在相应的圆圈内打“√”, please tick the corresponding circle)

#### ACCA 科目 ACCA Papers

请选择您所报考的会计准则 Steam:  (国际) INT  (英国) UK

请选择您所报考的税法 Varient:  (中国) China  (英国) UK

- F1 F2 F3 F4 F5 F6 F7 F8 F9  
P1 P2 P3 P4 P5 P6 P7

#### 报考费用 Exam Enrollemnt Fee

ACCA 考试费: F1-F3 每门 64 英镑; F4-F9 每门 80 英镑; P 阶段 每门 94 英镑

ACCA Exam fee: F1-F3 GBP64/per; F4-F9 GBP80/per; P level GBP94/per

注: ACCA 代表处只接受银行汇票形式的考试费, 请办理好相应数额的汇票, 并随同表格和考试服务费收据复印件一同交给上海代表处。

If you want to enter for Suzhou Special centre, you will send this form with the bank draft and the copy of receipt for exam service fee to ACCA Shanghai Office.

**考场服务费：** 每场考试 RMB220 元/人

Exam Service fee: RMB220/person for each exam paper

注： 现金支付交给西交利物浦大学

Please pay for the service fee to Xi'an Jiaotong-Liverpool University by cash.

### **付款方式 Payment Instruction**

○ 汇票（请填写汇票号码） \_\_\_\_\_

By Bank Draft (please specify the draft number)

汇票金额（英镑） \_\_\_\_\_

Draft amount (in GBP)

### **报考特殊考点规则 Rule of Special Exam Centre**

由于苏州考点是特殊考点，按照 ACCA 考试规则，凡参加特殊考点的考生，除了需要支付正常的 ACCA 考试费用以外，还需要支付考场服务费，考场服务费由主考机构根据所使用的场地费、交通费和监考人员费用等组成，这些因特殊考点所产生的费用将平均分摊给每位报名该考点的考生身上，即使报考该考点的考生缺席考试，考场服务费也是不退还的，所以，请报考苏州考点的考生们，在报考前考虑清楚，然后决定。

As Suzhou centre is a special centre, all candidates who enter for exam in this centre need to pay the additional cost except of ACCA standard exam fee. The additional cost consists of the venue cost, traffic charge and invigilator's salary etc. All candidates need to share the cost equally. Although some candidates are absent for exam, the addition cost they pay for in advance can't be returned. So please kindly consider to enter for exam in Suzhou centre carefully before you decide.

若对于以上规则没有异议，并仍然打算报考苏州考点，请在下方签名，以示确认！

If you agree with the above rule and authorize us for the exam enrollment, please sign below, thanks!

**以上信息请学员仔细确认，如由于学员填写错误致使报考科目、考点等项目有误或失败，由学员本人承担责任！**

**Please double check the information filled above. We will not take responsibility for any incorrect exam entry process if wrong information provided! Thanks!**

委托人签字(signature): \_\_\_\_\_ 填表日期(date): \_\_\_\_\_

上海代表处：上海市淮海中路 381 号中环广场 2929 室；邮编：200020 电话：021-63916777；传真：021-63915661

Shanghai office: Room 2929, No.381 Huaihai Zhong Road, Shanghai; P/C: 200020 Tel: 021-63916777;

Fax:021-63915661